
Zápis z 8. zasedání Školské rady Základní školy a Mateřské školy Ludvíka Očenáška Dolní Bělá 

konané dne 10. 5. 2022 od 16:15 h v budově základní školy 

 

Přítomni: Mgr. Jiří Hladík – ŘŠ, pí Vendula Chárová – zástupce zřizovatele, Ing. Lenka Svobodová – 

zástupce zákonných zástupců, Mgr. Ludmila Čechová – zástupce pedagogických pracovníků 

školy 

Program:  1) Zápis do MŠ 

2) Výsledky ankety rodičů a dětí provedenou Centrem pro komunitní plánování 

3) Diskuse 

 

Průběh jednání: 

1) Zápis do MŠ – pan ředitel seznámil ŠR s předběžnými výsledky zápisu do MŠ: 

Počet volných míst v MŠ k 31. 8. 22 - 21 

 

Přijaté přihlášky celkem – 44 

Ze školského obvodu Mimo školský obvod 

37 7 

5-letí 4-letí 3-letí do 3 let 5-letí 4-letí 3-letí do 3 let 

přihlášky 2 9 22 4 1 1 2 3 

přijatí 2 9 10 0 0 0 0 0 

nepřijatí 0 0 12 4 1 1 2 3 

K 31. 8. 2022 je v MŠ volných 21 míst 

Počet došlých přihlášek – 44, z toho je 37 dětí ze školského obvodu – děti mimo školský obvod nebudou 

přijaty  

Do MŠ bylo přijato 11 čtyřletých a pětiletých dětí (přijetí pětiletých je ze zákona povinné) 

Dále je přijato 10 tříletých dětí, 12 tříletých přijato nebude 

Přijímání dětí do MŠ probíhá podle stanovených kritérií – viz web školy 

 

2) Výsledky ankety rodičů a dětí provedenou Centrem pro komunitní plánování – členky ŠR byly 

seznámeny se závěry anketního šetření „ Jak jste spokojeni s trávením volného času vašich dětí a co vám 

v této oblasti chybí?“, které bylo zadáno rodičům žáků ZŠ Dolní Bělá, dále s výsledky dotazníkového šetření 

provedeného u žáků 2. stupně ZŠ „ Jak jste spokojeni s trávením svého volného času?“ a se závěrečnou 

výzkumnou zprávou – viz web školy 

 

 

 

 



3) Diskuse   

Konzultační hodiny – ŠR doporučuje označit třídy pro lepší orientaci  

Informace z OÚ – byl schválen přesun finančních prostředků z rezervního fondu do investičního fondu 

na nákup sporáku do ŠK. 

Účetní závěrka roku 2021 zatím nebyla schválena – bude dořešeno v měsíci červnu 2022 

Oslava 70. výročí školy – náklady na oslavy bude financovat zřizovatel 

Vzhledem k nárůstu cen energií je doporučeno zkontrolovat čerpání za 1. pololetí, aby bylo možno 

provést případné přesuny  

Bělská skupina vypověděla smlouvu (stočné) – škola zatím neplatí poplatek za stočné – je řešeno na 

ORP Kralovice 

Prázdninový provoz MŠ – zřizovatel požaduje upravit prázdninový provoz následovně – provoz první 

dva týdny v červenci a poslední týden v srpnu 

 

 

 

V Dolní Bělé dne 10. 5. 2022       zapsala: L. Čechová 

 

Originál zápisu včetně podpisů je uložen u ředitele školy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


